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Aalady) Aallls Gadlal)
The origin is the freedom of the legislator in each State to identify cases
within the jurisdiction of its national courts in disputes with foreign
elements by defining necessary disciplines. However, jurisprudence in
the field of private international law has set out a set of general controls,
The courts are competent to adjudicate disputes. Among these are
general rules of international jurisdiction, which contain controls derived
from the idea of international distribution of persons and controls derived
from the idea of regionalization. As for the jurisdiction of the Algerian
courts to deal with disputes of an international character, Of the
International Jurisdiction and the Special Officer based on Algerian

nationality in accordance with articles 41 and 42 of the ICCPR
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L’origine est la liberté du Iégislateur de chaque Etat d’identifier les cas
relevant de la compétence de ses tribunaux nationaux en matiere de

litiges avec des éléments étrangers en définissant les disciplines

nécessaires. La jurisprudence en matiere de droit international privé a



toutefois défini un ensemble de contréles généraux, Les tribunaux sont
compeétents pour statuer sur les litiges, notamment les regles générales
de la juridiction internationale, qui prévoient des contrbles fondés sur
I’idée de la répartition internationale des personnes et des contrbles
régis par la notion de régionalisation.En ce qui concerne la compétence
des tribunaux algériens pour connaitre des litiges de caractere
international, De la juridiction internationale et de l'officier spécial basé

sur la nationalité algérienne conformément aux articles 41 et 42 du

PIDCP
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